
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które sie odbylo

w dniu 19 maja 2008 r. w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji
Samorzadowo-Spolecznej -Pani Helena Rusak.

Ad. l.
•

Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak o godz. 14.00. otworzyla wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych decyzji.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wójt Gminy - Maria Kopczewska,

2) Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski,

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski,

4)Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk,

5)Inspektor ds. Oswiaty -Monika 'Sroczynska,

6) Przewodniczacy Rady Gminy- Tadeusz Grala,

7) Wiceprzewodniczacy Rady Gminy- Piotr Kuznicki,

8) Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Wójt Gminy Maria Kopczewska zglosila nastepujace wnioski w sprawie proponowanego

porzadku obrad przeslanego radnym i soltysom na XXIX Sesje:

1) o zdjecie z porzadku obrad w pkt.7.1. projektu uchwaly w sprawie ustanowienia

sluzebnosci gruntowej na nieruchomosciach bedacych wlasnoscia Gminy Ksawerów.

2) o zdjecie z porzadku obrad w pkt. 7.9 projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Pabianickiemu ( 40 000 zl.),

3) o zdjecie z porzadku obrad w pkt.7.10. projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Pabianickiemu (175 000 zl.),

i wprowadzenie w to miejsce nowego projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Pabianickiemu -215 000 zl.

4) o wymiane zalacznika do projektu uchwaly w pkt. 7.11.

5) o wprowadzenie do porzadku obrad nastepujacych projektów uchwal:
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- w sprawie przyjecia darowizny ( 20 000 zl.),

- w sprawie zawarcia porozumienia z Komenda Wojewódzka Policji w Lodzi,

w sprawIe zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok

( przesuniecie srodków).

Wniesione p oprawki z ostaly przyjete w glosowaniu- 12 glosami "za", bez glosów przeciw

i wstrzymujacych

Wobec braku innych wniosków w sprawIe proponowanego porzadku obrad

Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o zatwierdzenie porzadku obrad wraz•
z wniesionymi poprawkami.

W glosowaniu radni 12 glosami "za", bez glosów przeciw i wstrzymujacych zatwierdzili

nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów na XXIX Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie przejecia 'w uzyczenie przez Gmine Ksawerów czesci dzialki

nr ew.1507 od "EMO-FARM" Sp. z 0.0.

3.2.w sprawie wyrazenia zgody na najem lokalu uzytkowego stanowiacego wlasnosc

Gminy Ksawerów w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do

trzech lat strony zawieraja kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama

nieruchomosc,

3.3.w sprawie porozumienia z Gmina Rzgów w przedmiocie kierowania

mieszkanców Gminy Rzgów z zaburzeniami psychicznymi do GOPS

Srodowiskowego Domu Samopomocy w Ksawerowie,

3.4. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji przedszkolom, szkolom

i placówkom niepublicznym oraz publicznym niezaliczanym do sektora finansów

publicznych funkcjonujacych na terenie Gminy Ksawerów,

3.5.w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/177/2008 Rady Gminy Ksawerów

z dnia 17 kwietnia 2008 r. w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki

i rozwiazywania problemów alkoholowych na 2008 rok,

3.6.w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/178/2008 Rady Gminy Ksawerów

z dnia 17 kwietnia 2008 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu

Przeciwdzialania Narkomanii na 2008 rok,

3.7.w sprawie zmiany Statutu Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej

w Ksawerowie,
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3.8 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu

( 215 000 zl.),

3.9.w sprawie zmian w budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok (367 663zl.),

3.10.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok (1 025 932zl.),

3.11.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok ( 215000 zl.)-zmiana

zalacznika,

3.12.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok

(1136560,86 zl.), •
3.13. w sprawie zaciagniecia zobowiazania wekslowego,

3.14.w sprawie wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach

organizacyjnych Gminy Ksawerów,

3.15.w sprawie przyjecia darowizny ( 20 000 zl.),

3.16.w sprawie zawarcia porozumienia z Komenda Wojewódzka Policji w Lodzi,

3.17.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok

( przesuniecie srodków).

4.Sprawy rózne i wniesione.

5.Zamkniecie posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.1.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy w spraWIe

przejecia w uzyczenie przez Gmine Ksawerów czesci dzialki m eW.1507 od "EMO-F ARM"

Sp. z 0.0. wyjasnila, ze do chwili obecnej wiata przystanku tramwajowego znajdowala sie na

terenie prywatnym bedacym wlasnoscia firmy EMO-FARM. Wlasciciele terenu nie chca

zostawic Gminy bez przystanku i zaproponowali nam uzyczenie tego terenu, na którym

bedziemy mogli postawic nowa wiate.

Wobec braku pytan w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe prZejeCIa

w uzyczenie przez Gmine Ksawerów czesci dzialki m eW.1507 od "EMO-F ARM" Sp. z 0.0 

glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.2.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie wyrazenia zgody na najem lokalu uzytkowego stanowiacego wlasnosc Gminy

Ksawerów w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do trzech lat strony

zawieraja kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomosc. Przedmiotowy
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projekt uchwaly dotyczy m.in. punktu bankowego, który ma siedzibe na parterze w Urzedzie

Gminy Ksawerów. Do tej chwili umowa byla zawarta na 3 lata.

W § 1. projektu uchwaly wyraza sie zgode na najem lokalu uzytkowego stanowiacego

wlasnosc Gminy K sawerów w p rzypadku, gdy po u mowie z awartej n a czas o znaczony d o

trzech lat strony zawieraja kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomosc:

lokalu o powierzchni 26,70 m2 bedacego czescia nieruchomosci polozonej w Ksawerowie

przy ul. Kosciuszki 3h, znajdujacego sie na parterze budynku Urzedu Gminy Ksawerów - na

rzecz Banku Spóldzielczego Towarzystwa Oszczednosciowo-Pozyczkowego "PA-CO-•
BANK" z siedziba w Pabianicach przy ul. Pulaskiego 8, z przeznaczeniem na punkt kasowy

banku.

Ten czas umowny konczy sie i jezeli nie wyrazimy zgody, to stracimy najemce, poniewaz nie

ma innych chetnych.

Wobec braku pytan w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody

na najem lokalu uzytkowego stanowiacego wlasnosc Gminy Ksawerów w przypadku, gdy po

umowie zawartej na czas oznaczony do trzech lat strony zawieraja kolejne umowy, których

przedmiotem jest ta sama nieruchomosc - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.3.

Kierownik GOPS - Janina Gbiorczyk omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie porozumienia z Gmina Rzgów w przedmiocie kierowania mieszkanców Gminy

Rzgów z zaburzeniami psychicznymi do GOPS-Srodowiskowego Domu Samopomocy

w Ksawerowie powiedziala, ze w strukturze GOPS miesci sie Srodowiskowy Dom

Samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi, który przewidziany jest dla 40

uczestników i dysponuje aktualnie wolnymi miejscami, z których moga skorzystac

mieszkancy osciennych gmin. Koszt utrzymania w SDS pochodzi z budzetu panstwa.

Kierownik GOPS - Janina Gbiorczyk zwrócila sie do radnych z wnioskiem o wykreslenie

w tytule Tabeli wyrazu: "WYZYWIENIE" i wpisanie w jego miejsce wyrazu: " POBYT".

Radna Bozena Ziólkowska zapytala, dlaczego data podpisania porozumienia w § 4. to dzien

14 lutego 2008 roku?

Kierownik GOPS - Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze podopieczni dowozeni sa od 14

lutego br. i dlatego jest prosba o uwzglednienie tej daty. Byla to kwestia obserwacji
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uczestników, kwestia dostarczenia zaswiadczen od lekarza psychiatry oraz rozmów

prowadzonych z burmistrzem Gminy Rzgów.

Wobec braku pytan w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly w sprawie porozumienia z Gmina Rzgów

w przedmiocie kierowania mieszkanców Gminy Rzgów z zaburzeniami psychicznymi do

GOPS-Srodowiskowego Domu Samopomocy w Ksawerowie - glosowalo 13 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono .•
Ad. 3.4.

Inspektor ds. oswiaty Monika Sroczynska omówila projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji przedszkolom, szkolom

i placówkom niepublicznym oraz publicznym niezaliczanym do sektora finansów publicznych

funkcjonujacych na terenie Gminy Ksawerów powiedziala, ze zgodnie z art. 80 ust. 4

i art. 90 ustA ustawy o systemie oswiaty z dnia 7 wrzesnia 1991 roku organ stanowiacy

jednostki samorzadu terytorialnego ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji placówkom

niepublicznym oraz publicznym niezaliczanym do sektora finansów publicznych. Wysokosc

dotacji przekazywanej niepublicznym przedszkolom jest równa - 75% dotacji ustalonej

w budzecie Gminy Ksawerów ponoszonych w przedszkolach publicznych w przeliczeniu na

1 ucznia.

W poprzedniej uchwale przy ustalaniu wysokosci dotacji bralismy tez pod uwage koszt

wydatków ponoszonych na uczniów oddzialów przyszkolnych przy szkolach podstawowych.

Obecny zapis w uchwale wynika z interpretacji Regionalnej Izby Obrachunkowej, która

prezentuje poglad, zeby przy ustalaniu wysokosci dotacji nie brac pod uwage wydatków

ponoszonych na ucznia w oddzialach przyszkolnych przy szkolach podstawowych. Przepisy

ustawy stanowia, ze dotacja przysluguje na kazdego ucznia niezaleznie od faktu czy jest

mieszkancem Gminy. Ustawa o systemie oswiaty stanowi, ze jezeli do Przedszkola uczeszcza

uczen niebedacy mieszkancem gminy dotujacej to przedszkole, gmina, której mieszkancem

jest ten uczen pokrywa koszty dotacji zgodnie z przepisami art. 80 ust.2 i art.90 ust 2b

ustawy. Wysokosc dotacji dla szkól publicznych niezaliczanych do sektora finansów

publicznych jest równa wydatkom biezacym przewidzianym na 1 ucznia w szkole tego

samego typu i rodzaju prowadzonego przez Gmine.

Dotacje przyznajemy, co miesiecznie zaliczkowo do ostatniego dnia kazdego miesiaca.

Przedmiotowa uchwala zawiera 4 zalaczniki :

1) Informacja o planowanej liczbie uczniów w roku.
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2) Wniosek o udzielenie dotacji na rok.

3) Informacj a o faktycznej liczbie uczniów w miesiacu roku ..

4) Rozliczenie z otrzymanych dotacji za miesiac ..... roku .

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak prosila o podanie kwoty dotacji dla niepublicznego

przedszkola, która obowiazywala do tej pory.

Inspektor ds. oswiaty Monika Sroczynska odpowiedziala, iz w przypadku niepublicznego

przedszkola minimalna kwota zaliczki miesiecznie wynosi obecnie 431 zl. na kazdego ucznia

zameldowanego na terenie Gminy .•
Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski poinformowal, ze w przypadku uczniów spoza

terenu Gminy jest mozliwosc wystapienia do Gmin, których te osoby sa mieszkancami

o refundacje kosztów.

Radny -Arkadiusz Bielecki zapytal, w jaki sposób i czy Gmina moze faktycznie

kontrolowac dotacje?

Inspektor ds. oswiaty -Monika Sroczynska odpowiedziala, ze nie mamy prawa kontrolowac

zapisów ksiegowych. Zaden z obowiazujacych przepisów nie daje podstawy do tego, aby

organ dotujacy przeprowadzil w przedszkolu, szkole, palcówce publicznej prowadzonej przez

osobe prawna inna niz jednostka samorzadu terytorialnego lub osobe fizyczna kontrole

wykorzystania przekazanej dotacji. Kazda kontrola wobec podmiotu spoza sektora finansów

publicznych musi miec oparcie w wyraznym przepisie prawnym. Wedlug stanowiska

Regionalnej Izby Obrachunkowej dopuszczalna jest tylko kontrola przez upowaznionych

pracowników urzedu kontroli zgodnosci ze stanem faktycznym liczny uczniów wykazanych

w informacjach skladanych Gminie.

Wobec braku pytan w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie trybu udzielania

i rozliczania dotacji przedszkolom, szkolom i placówkom niepublicznym oraz publicznym

niezaliczanym do sektora finansów publicznych funkcjonujacych na terenie Gminy

Ksawerów glosowalo -13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.5. i3.6.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski zreferowal zmiane uchwaly Nr XXVII/177/2008 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 17 kwietnia 2008 r. w sprawie uchwalenia gminnego programu

profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych na 2008 rok oraz projekt uchwaly

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/178/2008 Rady Gminy
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Ksawerów z dnia 17 kwietnia 2008 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu

Przeciwdzialania Narkomanii na 2008 rok.

Te dwa programy beda realizowane przez Gminny Osrodek Pomocy Spolecznej

w Ksawerowie po wejsciu w zycie uchwaly dot. zmiany Statutu Gminnego Osrodka Pomocy

Spolecznej w Ksawerowie.

Radni w glosowaniu : 13 glosami "za", bez glosów przeCIW

i wstrzymujacych zaopiniowali pozytywnie dwa projekty uchwal:

1) w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/l 77/2008 Rady Gminy Ksawerów•
z dnia 17 kwietnia 2008 r. w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki

i rozwiazywania problemów alkoholowych na 2008 rok,

2) w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/178/2008 Rady Gminy Ksawerów

z dnia 17 kwietnia 2008 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu

Przeciwdzialania Narkomanii na 2008 rok.

Ad.3.7.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski wyjasnil, ze projekt uchwaly w sprawie zmiany Statutu

Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Ksawerowie zawiera zmiany ujete w pkt. 3.5. i 3.6.

Radna Bozena Ziólkowska zapytala czy w zwiazku z przejeciem nowych zadan, GOPS

przyjmie równiez srodki z budzetu Gminy na ich realizacje?

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski odpowiedzial, ze nastapi wymiana zadan miedzy Gmina

a GOPS-em dot. swiadczen alimentacyjnych.

Radna Maria Wróbel zapytala czy w zwiazku z tym, ze dwie sprawy przechodza do

GOPS-u, to czy pani kierownik bedzie miala zapewniona kadre?

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski stwierdzil, ze jedna osoba bedzie pelnila obowiazki

sekretarza Gminnej Komisji ds. Przeciwdzialania Alkoholizmowi.

Wobec braku pytan w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Radni w glosowaniu 13 glosami "za", bez glosów przeCIW

i wstrzymujacych zaopiniowali pozytywnie projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów sprawie

zmiany Statutu Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Ksawerowie.

Ad.3.8.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu (215 000 zl.),

przypomniala, ze od 2007 roku Gmina Ksawerów wspólnie z Powiatem realizuje wspólna
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inwestycje pn: "Przebudowa ulicy Wolskiej w Ksawerowie" oraz "Przebudowe ul. Jana

Pawla II i ul. Nowotki w Ksawerowie" .

Na realizacje zadania pn: "Przebudowa ul. Wolskiej w Ksawerowie" ( I ETAP) - w latach

2007-2013 Powiat zarezerwowal kwote 175000 zl., taka sama kwota przypadla na Gmine

Ksawerów, natomiast na dokumentacje na zadania pn: Przebudowa ul.Jana Pawla II

i ul. Nowotki w Ksawerowie ( ETAP -II) Powiat zarezerwowal kwote -40 000 zl. i taka sama

kwota przypadla na Gmine Ksawerów. Inwestycja jest bardzo droga i caly koszt zadania

wyniesie okolo lO mln zl. •
Na realizacje powyzszego przedsiewziecia Powiat wystapil o srodki pomocowe. W przypadku

ich pozyskania nasza Gmina otrzyma zwrot poniesionych nakladów.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak zapytala czy inwestycja na ul. Nowotki oraz

ul. Jana Pawla II jest na etapie projektu i czy inwestycja bedzie rozpoczeta w tym roku?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, na pewno bedzie realizowany projekt.

Czynione sa starania, aby ten duzy projekt zlozyc do programów unijnych. Na pewno

ul. Nowotki bedzie realizowana' po otrzymaniu pozwolenia tj.2009 takie sa zapewmema

Starostwa. Dokumentacja jest wazna 2 lata.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zapytal, na jaki odcinek inwestycji wystarczy pieniedzy

z Powiatu, zeby dokonczyc ul. Wolska?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze do tej pory przekazalismy 50000 zl.

mamy nadzieje, ze chodnik zostanie skonczony w przyszlym roku. Ceny materialów

budowlanych zdrozaly i odpowiedz bedziemy znali po rozstrzygnieciu przetargu.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze wspólne inwestycje sa trudne,

a mieszkancy nie rozumieja, ze ulice polozone w Ksawerowie nie sa nasze tylko Powiatu.

Soltys Kazimierz Ludziejewski powiedzial, ze ze strony Powiatu jest to nieuczciwosc,

poniewaz otrzymuja subwencje na drogi, a caly czas zadaja od Gminy srodków finansowych.

Powiat caly czas zada od nas srodków i gdyby ta inwestycja nie dotyczyla naszych

mieszkanców, to na pewno Rada nie wyrazilaby zgody, ale chodnik jest konieczny, poniewaz

bezpieczenstwo dzieci uczeszczajacych do szkoly jest najwazniejsze.

Przewodniczaca Helena Rusak stwierdzila, ze jest to bardzo wazny temat i nie mozemy

rejonizowac inwestycji.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze ta sprawa ciagnie sie bardzo dlugo a ten

odcinek drogi (uLWoiska) jest bardzo niebezpieczny i byly tam smiertelne wypadki.

Radna Maria Wróbel - powiedziala, ze bardzo dobrze, ze uczestniczymy w pomocy

finansowej Powiatowi Pabianickiemu, ale musimy sobie zdawac sprawe z tego, ze na naszym
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terenie mlodziez uczeszcza do szkoly podstawowej i gimnazjum - m.in. ul. Zachodnia, która

tez nie ma chodnika. To 215 000 zl. które dajemy tez jest dyskusyjne, poniewaz nie mozemy

znalezc 36000 zl. z rezerwy budzetowej na uruchomienie gabinetu rehabilitacji, który jest

potrzebny ludziom w osrodku zdrowia w Ksawerowie.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze jezeli nie przekazemy srodków na

dokumentacje to nic nie pozyskamy. Grono mieszkanców wraz z Ksiedzem Proboszczem

napisalo petycje do Powiatu o poprawe ul. Szkolnej i ul. Nowotki i bedzie to na pewno

znaczaca inwestycja dla naszej Gminy. Co do gabinetu rehabilitacji -mamy dzialke na ul.•
Andromedy i w przyszlosci mozna tam wybudowac gabinety rehabilitacji z prawdziwego
zdarzenia.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala w uzupelnieniu powiedzial, ze uczestniczyl

wielokrotnie w rozmowach ze Starosta o inwestycjach dot. ul. Wolskiej, ul. Szkolnej, Jana

Pawla II i ul. Nowotki. Decyzja byla jedna-przekujemy srodki finansowe na projekt.

Gdybysmy nie wyrazili zgody to nie byloby tych inwestycji, a wszyscy wiedza, ze

ul. Wolska jest tak waska, ze nie moga wyminac sie na niej dwa samochody, nie

wspominajac juz o pieszych, którzy uczeszczaja ta ulica.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - stwierdzil, ze partycypacja w kosztach wynika

z kompromisu, dzieki któremu mozemy cos zyskac dla naszej Gminy .

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak - podsumowujac powiedziala, ze zadaniem naszym

jest nadzorowanie kazdego odcinka tej inwestycji, która bedzie realizowana do 2013 roku.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Pabianickiemu ( 215 000 zl.) - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.9.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski zreferowal uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian w budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok. W § 1. postanawia sie

rozdysponowac rezerwe celowa utworzona na wydatki i zakupy inwestycyjne w wysokosci

367 663 zl. zgodnie z zalacznikiem.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.
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Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budzetu

Gminy Ksawerów na 2008 rok - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie
stwierdzono.

Ad. 3.10.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok

W § 1 dokonuje sie rozdysponowania srodków z tytulu wolnych srodków budzetowych z lat

ubieglych w wysokosci 1 025 932zl. z przeznaczeniem na realizacje zadania pn: "Budowa•
boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej"-zgodnie z zalacznikiem.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budzetu

Gminy Ksawerów na 2008 rok - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie
stwierdzono.

Ad. 3.11.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok ( 215000 zl.).W zalaczniku do

projektu uchwaly zostal dopisany ETAP II i ETAP l, poniewaz w dniu dzisiejszym

dostalismy pismo dot. koniecznosci zmiany nazewnictwa zadania.

W § 1. dokonuje sie rozdysponowania srodków z tytulu wolnych srodków budzetowych z lat

ubieglych w wysokosci 215 000 zl. z przeznaczeniem na pomoc finansowa dla Powiatu

Pabianickiego w realizacji: ETAP II-Przebudowy ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki

w Ksawerowie -40000 zl., oraz ETAP l Przebudowy ul. Wolskiej w Ksawerowie - 175000

zl.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budzetu

Gminy Ksawerów na 2008 rok - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny

wstrzymal sie od glosu.

Ad. 3.12.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok (1136560,86 zl.).

Projekt uchwaly dotyczy wydatków nie wykonanych (niewygasajacych )do konca roku 2007

a które sa ujete w uchwale budzetowej. Sa to trzy zadania:
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1) Budowa boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej,

2) Budowa sieci wod-kan w ulicy Pomorskiej w Ksawerowie,

3) Budowa sieci wod-kan w ulicy Spóldzielczej i Zytniej w Ksawerowie.

W zwiazku z tym, ze firma, która buduje boisko wystawila fakture tylko na kwote 400 000 zl.

zafakturowana w tym roku, a pozostale niewykorzystane srodki musza byc z powrotem

wlaczone do budzetu najlepiej na to samo zadanie po stronie wydatkowej w celu pokrycia

przyszlych zobowiazan wynikajacych z przedmiotowych zadan.

Natomiast firmy, które wykonuja siec w ulicach, do konca 15 marca br. nie zlozyly jeszcze

faktur. •

Wójt Gminy Maria Kopczewska w uzupelnieniu powiedziala, ze wzrosla równiez stawka

podatku VAT z 7% na 22% i jest pytanie, kto ma zaplacic róznice15%? W jednym przypadku

jest to kwota 80 000 zl. a w drugim 120 000 zl. Najprawdopodobniej sprawa trafi do sadu.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2008 rok - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Ad.3.13 .

Wójt Gminy Maria Kopczewska projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe

zaciagniecia zobowiazania wekslowego w kwocie 100 000 zl. ze srodków Funduszu Rozwoju

Kultury Fizycznej na dofinansowanie przedsiewziecia pn: Budowa boiska sportowego przy

Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej".

Radna Maria Wróbel zapytala ile w tej chwili kosztuje nas budowa boiska w Woli

Zaradzynskiej? Ile wydalismy na to zadanie?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze na dzien dzisiejszy ok. 5 mln zl. Na

inwestycje skladaja sie trzy zródla dofinansowania zadania:

l)z Ministerstwa Sportu - 400000 tys. zl.

2)z Unii Europejskiej - 220 000 tys. zl.

3)pozostale srodki wlasne.

Na duze boisko chcemy pozyskac dodatkowe srodki z Urzedu Marszalkowskiego w Lodzi.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.
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Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie zaciagniecia

zobowiazania wekslowego - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Ad.3.14.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych

Gminy Ksawerów powiedziala, ze w zwiazku ze zmiana rozporzadzenia w sprawie zasad

wynagradzania pracowników samorzadowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych•
jednostek samorzadu terytorialnego proponujemy najnizsze wynagrodzenie zasadnicze

w Ikategorii w wysokosci 760 zl. bylo 560 zl. Wartosc jednego punktu w wysokosci 5,50 zl.

Chcemy wprowadzic ujednolicone wynagrodzenie dla wszystkich jednostek organizacyjnych.

To byl równiez postulat zwiazków zawodowych. Podwyzki obowiazuja od l stycznia

2008 r. Wykladnia przepisów jest taka, ze jest to uregulowanie ze strony rzadu a zgodnie

z przepisami Rada Gminy ma delegacje do ustalania najnizszego wynagrodzenia.

Regulacje te nie maja zastosowania do pracowników zatrudnionych w Gminnym Osrodku

Pomocy Spolecznej w Ksawerowie. Skutki finansowe beda odczuwane w budzecie.

W niektórych placówkach bedzie brakowalo srodków na realizacje tej uchwaly.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe

wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy

Ksawerów - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.15.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie przyjecia darowizny powiedziala, ze mieszkancy zwrócili sie z prosba o przyjecie

przez Gmine darowizny w wysokosci 20 000 zl. z przeznaczeniem na wydatki zwiazane

z utwardzeniem destruktem nawierzchni ulicy Pomorskiej.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe przYJecIa

darowizny - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.16.

Wójt Gminy Maria Kopczewska zreferowala projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zawarcia porozumienia z Komenda Wojewódzka Policji w Lodzi w celu
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wspólfinansowania zakupu 1 sztuki samochodu osobowego oznakowanego dla Rewiru

Dzielnicowych w Ksawerowie. Pani Wójt poinformowala, ze w tej sprawie wplynelo pismo

do Urzedu i Rady Gminy z Komendy Wojewódzkiej Policji z siedziba w Lodzi.

Na dzisiaj mamy wiedze, ze jest program, z którego korzysta Policja Wojewódzka i w tym

wspólfinansowaniu uczestnicza wszystkie Gminy z naszego Powiatu. Komenda wystapila

o dofinansowanie w wys. 40 000 zl. ale my przygotowalismy projekt na kwote 20 000 zl.

Wiceprzewodniczacy Rady -Piotr Kuznicki stwierdzil, ze jest to nastepny projekt, w który

sie angazujemy w miare naszych mozliwosci finansowych i zapytal czy ta wysokosc 20 000•
zl. nie wstrzyma procedury zakupu samochodu?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze nie.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak powiedziala, ze po pozytywnym ZaOpInIOWamU

projektu uchwaly i przekazaniu srodków powinnismy postawic pisemny warunek, zeby ten

samochód byl widoczny na ulicach Ksawerowa.

Radna -Maria Wróbel powiedziala, ze ma dylemat, poniewaz, pani Wioletta Domanska 

dyrektor SP ZOZ "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie zwracala sie do nas o srodki finansowe

na wznOWIeme gabinetu rehabilitacji, a Komenda do nas nie wystepowala

o pomoc.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, ze to nie jest pierwsze pismo w sprawie

zakupu samochodu dla Rewiru Dzielnicowych, które wplynelo do Rady Gminy.

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe zawarCIa

porozumienia z Komenda Wojewódzka Policji w Lodzi - glosowalo 11 radnych, glosów

przeciw nie bylo, 2 radnych wstrzymalo sie od glosu.

Ad.3.l?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Kawerów

w spraWIe zmIan budzetu Gminy Ksawerów na 2008 rok

( przesuniecie srodków).

Wobec braku innych glosów w dyskusji Przewodniczaca Komisji postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie przyjecia darowizny

- glosowalo 11 radnych, glosów przeciw nie bylo, 2 radnych wstrzymalo sie od glosu.
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Ad.4.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze nie bylo chetnych do zabrania glosu
w tym punkcie.

Ad.5.

Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak o godz. 16.50. zamknela wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

Wspólnemu posiedzeniu
Stalych Komisji Rady Gminy

przewodniczyla

PRZEWODNICZACAKOMISJI SAMORZADOWO-SPOLECZNEJ

Rady ~llgcwerów
Helena Rusak

Zalaczniki:

1. Proponowany porzadek obrad.

2. Lista obecnosci radnych.

3. Lista gosci.

4. Projekty uchwal na XXIX Sesje.
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